
11 - Ingekomen stuk - Uitbreiding Poiesz Hurdegaryp

Vragen VVD:
1. Wat is de reden om geen medewerking te verlenen aan het verzoek tot uitbreiding 

van de Poiesz aan de Swagermanstraat 1C te Hurdegaryp?
2. Poiesz Supermarkten is drukdoende om haar supermarkten toekomstbestendig te 

maken. Wij kunnen ons voorstellen dat de gewenste uitbreiding nodig is voor een 
toekomstbestendige supermarkt. Klopt deze aanname?

3. Het dorp Hurdegaryp heeft forse ambities voor de bouw van woningbouw. Is het niet 
gerechtvaardigd dat het verkoopoppervlak van supermarkten hierbij meegroeit?

4. Waarom heeft de gemeente een quotum op het verkoopoppervlak van supermarkten 
en niet op het aantal brillenwinkels en pizzeria's, die bijvoorbeeld zijn gevestigd in 
Burgum?


